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VÁŠ DOPIS či:

ZE DNE:

NAŠE či.: UMCP21/11982/2021

SPIS. ZN.:

VYŘIZUJE: DiS. Helena Gryčová

TEL.: 281012928

E-MAIL: helena.grycova©praha21 .cz

DATUM: 26.07.2021

,v,

Zápis z iednání Komise Zdravá městska cast a MA21. ze dne 26.07.2021

Místo konání:

Velká zasedací místnost ÚMČ Praha 21, Staroklánovická 260

Praha — Újezd nad Lesy 190 16

Přítomni: předseda komise: Petr Duchek

Mgr. Lenka Danielova

Bc. Radka Lipanovičová

|ng.jitka Carbolová

Ing.Josef Roušal

Zdeněk Růžička

Milan Samec (příchod v 19:15 hod)

tajemník: Helena Gryčová

Omluveni: Bc. Markéta Slavíková

Ing. Klára Zezulová

Lenka Krátká

Program:

1. Informace o stavu hazardní vyhlášky v Praze.

2. Divadlo v městské části Praha 21 po ukončení epidemie.

3. Anketa v MČ Praha 21.

4. Veřejně dostupný defibrilátor (s umístěním u zdravotního střediska, úřadu a na

Blatově u lékárny)

5. Informace o plánované akci Dny Zdravi, 8. 9. - 11. 9.2021.

6. Doprava dětí do školy, ranní provoz před školou.

7. Volba nového místopředsedy! místopředsedkyně komise.

8.Různé
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Průběh 'ednání:

Jednání Komise ZMČ a MA21 zahájil její předseda p. Duchek. Konstatoval, že komise je

usnášeníschopná a seznámil členy komise 5 body programu.

1. Informace o stavu hazardnívyhlášky v Praze

Pan předseda informoval členy o nové vyhlášce, jež sice zakazuje výherní automaty, ale

současně ponechává živé hry v kasinech a možnost otevřít kasina ve všech městských

částech. Dále informoval o interpelaci v souvislosti s novou vyhláškou, kterou přednesl na

jednání magistrátního zastupitelstva na paní radní Kordovou Marvanovou.

2. Divadlo v městské části Praha 21 po ukončení epidemie

Komise diskutovala nad možností zřízení divadla v MČ Praha 21 s využitím prostoru

divadelního sálu v budově ZŠ. Kapacita sálu je nyní 100-150 míst. Pří vybudování druhého

schodiště by mohlo být až 200 míst k sezení.

Členové komise žádají Odbor školství a kultury o prověření dotačních titulů na magistrátu

hl. m. Prahy a předběžnou analýzu nákladů (investice do uprav a rekonstrukce a následný

provoz). Vhodný by byl i anketní dotaz, vjaké míře by občané MČ Praha 21 měli o zřízení

divadla zájem. Pan předseda komise dlouhodobě zřízení divadla navrhuje a je

přesvědčen, že by o něho byl zájem nejen z naší městské části, ale i u občanů celé Prahy

21, z okolních městských částí (spolupráce?) i obcí. Za kulturou by tak nebylo vždy nutné

cestovat až do centra Prahy.

3. Anketa v MČ Praha 21

Komise diskutovala nad tématem možných anket v Újezdě. Byli informováni o tom, že se

připravuje anketa,jež bude podkladovým materiálem pro aktualizaci strategického plánu

MČ Praha 21. Členové požádali, abyjim byl dotazník ankety zaslán k vyjádření.

Konkrétně se diskutovalo nad možností ankety na téma divadlo v Újezdě — viz bod 2.

4. Veřejně dostupný defibrilátor (s umístěním u zdravotního střediska, úřadu a na

Blatově u lékárny a jinde)

Komise diskutovala nad možností zřízení veřejně přístupných stanic defibrilátorů AED

(automatizovaný externí defibrilátor). Defibrilátory zvyšují šanci na přežití lidí až o 70 % za

předpokladu, že jsou použity do 3-5 minut. To, zda v konkrétním ohrožení života použít

defibrilátor rozhodne dispečer zdravotní záchranné služby. Samotné použití defibrilátorů

je ale velmi jednoduché, intuitivní, AED vydává hlasové pokyny.

Pan předseda uvedl jako důvod zařazení tohoto bodu i skutečnost, že HI. m. Praha je

pokryta defibrilátory z velké části, ale v naší MČ stále chybí. Alespoň podle ukázané mapy

pokrytí ze záchranného systému, kde není evidován ani jeden AED na celé Praze 21.
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Vhodnými lokalitami pro umístění by bylo např. vlakové nádraží (spolupráce

s Klánovicemi?), zdravotní středisko na Rohožníku, v autech policie, na Blatově (u lékárny)

apod.

Pan Růžička se zeptá ředitelky městské policie Prahy 14, zda mají defibrilátory a jakjsou

spokojeni s jejich využitím.

5. lnformace o plánované akci Dny Zdraví, 8. 9. - 11. 9. 2021

Členové komise byli informováni o plánované akci Dny Zdraví a jeho programu.

Koordinátorka MA21 zašle členům komise letáky sprogramem kpřípadné propagaci

akce.

6. Doprava dětí do základníškoly, ranní provoz před školou

Ranní dopravnísituace před základní školou v den výukyje více a více neúnosná. Předseda

komise proto připomněl, že 22. 9. 2021 je mezinárodní den bez aut a toto datum by se

dalo využítjak v programu osvětové akce „Den bez aut" k propagaci a zvýšení povědomí

o tom, aby rodiče nevozili děti do školy auty, ale odvedli je třeba na zastávku školního

autobusu apod., tak i k praktickému ověření, kolik dětíje odváženo denně rodiči do školy

auty. Ajak se případně projeví, dojdou-li pešky neboje přiveze (školní) autobus. Navrhuje

požádat rodiče přes sociální sítě, Újezdský zpravodaj, vložením žádosti do žákovských

knížek, aby tento den upustili od dopravy dětí do školy osobními auty. Pan Růžička navrhl

přidatještě informační sdělení na plotu školy apod.

7. Volba nového místopředsedy / místopředsedkyně komise

Vzhledem k rezignaci pí. Ponicové na pozici místopředsedkyně komise, bylo třeba zvolit

nového místopředsedu nebo místopředsedkyni.

Členové komise podali dva návrhy na nového místopředsedu:

- Zdeněk Růžička

- Milan Samec

Návrh na zvolení nového místopředsedy:

HLASOVÁNÍ: Zdeněk Růžička: 6 — pro, 0 — proti, O - se zdržel hlasování

Milan Samec: O — pro, O — proti, O - se zdržel hlasování

8.Různé

Pan Růžička informoval členy o doručené petici, ježje proti multifunkčnímu hřišti, který

vzešel zparticipativního rozpočtu. Informoval dále to tom, že vprvní polovině září

proběhne veřejné projednání na místě, kde by případné hřiště mělo vzniknout (tj. na

sídlišti Rohožník).

3/4



Termín příštího jednání komise bude dohodnuto přes e-mail a bude se konat v průběhu

září 2021.

Najednání komise přišel v 19:15 člen komise pan Milan Samec.

Zasedání komise se konalo 26. 7. 2021 od 17:30 do 19:20 hod.

   
Zapsala a vyhotovila dne 26.7.2021 - tajemnice komise Helena Gryčov'

Ověřil, dne 28.7.2021 předseda komise p. Petr Duchek
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